

Detlef Heinen

Managing Director, Member of the Board

Dipl. Ing. (TU)
Swiss Patent Attorney
European Patent Attorney
+41 61 295 57 55
heinen@bohest.ch

Education
Electrical Engineering, Technical University
of Darmstadt (Germany)

Expertise
Patents (physics, mechanical and electrical
engineering, software and hardware)

Associations
LES, epi, VESPA

Curriculum
Detlef Heinen obtained a masters degree in electrical engineering from the Technical University of Darmstadt. In 1989, he joined the patent department of Ciba-Geigy AG in Basel, which later merged to become Novartis AG. In 1993 Detlef qualified as a European Patent Attorney and worked in the patent department of Sulzer from 1997 until 2000, when he joined A. Braun Braun Hérítier Eschmann AG, now BOHEST AG. In 2003, he became a partner of the firm and a member of the Board.

Mitglied der Geschäfts- leitung, Verwaltungsrat

Dipl. Ing. (TU)
Schweizer Patentanwalt
Europäischer Patentanwalt
+41 61 295 57 55
heinen@bohest.ch

Ausbildung
Elektrotechnik, Technische Universität
Darmstadt

Fachgebiet
Patente (Physik, Mechanik, Elektrotechnik,
Soft- und Hardware)

Verbände
LES, epi, VESPA

Curriculum
Detlef Heinen erwarb ein Diplom in Elektrotechnik an der Technischen Universität in Darmstadt. Er trat 1989 in die Patentabteilung der Ciba-Geigy AG in Basel ein, die später zur Novartis AG fusionierte. 1993 wurde Detlef European Patent Attorney, arbeitete dann von 1997 bis 2000 in der Patentabteilung von Sulzer, als er in die A. Braun Braun Hérítier Eschmann AG, heute BOHEST AG, eintrat. 2003 wurde er Partner der Firma und zum Verwaltungsrat ernannt.

